
I�lyas BAYRAKTAR

08	Kasım	2024	CumaKuruluş:20.10.2014		E-mail:medyahatay@gmail.com

ilbayTVmedyahatayymedyahatayhaber

P

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

HATAY 
HİZMETLE 
 TANIŞTISeyhan	KIRICI 2'de

5'te

6'da

7'de

8'de

4'te

2'de

Nermin	Yıldırım	Kara

Yıl:10	Sayı:1727	Fiyat:4,0₺

3'te

5'te

6'da

7'de

8'de

4'te

2'de

3'te

Haber	Merkezi

 

5'te

6'da

7'de

8'de

4'te

2'de

3'te

HBB	Yol	Bakım	ve	Altyapı	Koordinasyon	

Dairesi	Başkanlığı,	Hassa	Aktepe	Mahallesi’nde	

daha	önce	yapımına	başlanan	yerlerde	toplamda	

16	kilometre	asfalt	serimi	yaparak	vatandaşların	

hizmetine	sundu.

YENİ YOLLAR, 
YENİ UMUTLAR
Hatay	Büyükşehir	Belediyesi,	vatandaşların	daha	
güvenilir	ve	konforlu	yolculuklar	yapmasını	
sağlamak,	sağlıklı	bir	trafik	akışı	oluşturmak	
amacıyla	yol	bakım,	onarım	ve	modernizasyon	
çalışmalarına	devam	ediyor.

ERCAN:	
7.2	BÜYÜKLÜĞÜNDE	
DEPREM	OLABİLİR!

Ege	Denizi’nde		5.3	büyüklüğünde	deprem	meydana	geldi.	
Prof.	Dr.	Övgün	Ahmet	Ercan	sosyal	medya	hesabından	uyarılarda	bulundu.	

2'de

Hatay'ın	Samandağ	
ilçesinde	yangın	çıkan	
3	katlı	binada	mahsur	
kalıp	dumandan	
etkilenen	3	kişi	
hastaneye	kaldırıldı.
Kurtderesi	Mahallesi'ndeki	
bir	binanın	çatı	katında	
inşaat	çalışması	yapılırken	
yangın	çıktı.

3 katlı b�nada çıkan 
yangında 3 k�ş� 

mahsur kaldı

3'te

ANTAKYA MEDENİYETLER KOROSU YOLLARDA

Depremzedelere Umut Veren Konser Turu: 

"Bu	11	ildeki	
depremzede	
kardeşlerimizle	
birbirimizin	
yaralarını	
saracağız,	
birbirimize	
merhem	olacağız.’’	

Koro	şefi	
Yılmaz	Özfırat

Kahramanmaraş	merkezli	depremlerde	7	üyesini	

kaybeden	Antakya	Medeniyetler	Korosu,	afetzedelere	

moral	vermek	için	depremin	etkilediği	11	ilde	sahne

alacak.	Hatay'da	birlikte	yaşama	kültürünü	tüm	

dünyaya	göstermek	için	2007'de	üç	semavi	din	ve

	farklı	mezhepten	kişilerin	katılımıyla	kurulan	ve	

bugüne	kadar	sayısız	konser	veren	koro,	

6	Şubat	2023'teki	Kahramanmaraş	merkezli	

depremlerde	7	üyesini	kaybetti.
4'te

HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE 
FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE 
KADINLARIN BAŞARISINI KUTLADIKADINLARIN BAŞARISINI KUTLADI

HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE 
FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE 
KADINLARIN BAŞARISINI KUTLADI

Altınözü	Belediyesi	Kültür	Evi	ve	Hatay	Altınözü	

Zeytin	Emeği	Kadın	Girişimi	Üretim	ve	İşletme	

Kooperatifi	(HAZEK)	bölgedeki	kadın	üreticilere	

sunduğu	fırsatlar	ve	projeler,	yerel	kalkınmaya	

sağladığı	katkıyla	gündeme	gelmeye	devam	ediyor.

5'te

ALTINÖZÜ HASTANESİ 
YOLU HAZIRLANIYOR

Altınözü	Belediye	Başkanı	Rıfat	Sarı,	Altınözü	Devlet	

Hastanesi’nin	açılışına	kısa	bir	süre	kala,	hastaneye	

ulaşım	sağlayacak	yolun	genişletme	ve	asfalt	

çalışmalarını	yerinde	inceledi.	Başkan	Sarı,	Hatay	

Büyükşehir	Belediyesi	Yol,	Bakım	ve	Altyapı	

Koordinasyon	Daire	Başkanı	Mehmet	Yüksek	ve	saha	

amirleri	ile	birlikte	gerçekleştirilen	incelemelerde,	

hastane	yolu	üzerindeki	çalışmaların	hızla	devam	

ettiğini	belirtti. 2'de

PATATES YÜKLÜ TIRDA 

380 BİN UYUŞTURUCU 

HAP ELE GEÇİRİLDİ 3'te

İbrah�m Gül: 
‘’Seç�ld�ğ�m Günden 

Bu Yana Yatırımcının 
Ve Üret�c�n�n 
Yanındayım!’’

Asaş	Filtre	Yönetim	Kurulu	Başkanı	Zeki	Göçmen,	

Asaş	Filtre	Genel	Müdürü	İsam	Eren	ile	birlikte	

Belen	Belediye	Başkanı	İbrahim	Gül’ü	ziyaret	etti.

İstihdam,	üretim	ve	ekonomik	anlamda	Belen’e	

büyük	katkı	sağlayan	Asaş	Filtre’nin	yöneticilerini	

ağırlamaktan	mutluluk	duyduğunu	söyleyen	

Başkan	Gül,	filtre	üretiminde,	dünyanın	sayılı	

şirketleri	arasında	yerini	almış	olan	fabrikanın	

Belen’in	adeta	gözbebeği	olduğunu	söyledi.

5'te

EKİPLER EKİM AYINDA  
127 BİN 47 NOKTADA 

İLAÇLAMA YAPTI
Hatay	Büyükşehir	Belediyesi,	sinek,	haşere	
ve	kemirgenlere	karşı	il	genelinde	yürüttüğü	
ilaçlama	çalışmalarına	Ekim	ayı	boyunca	
da	havadan	ve	karadan	aralıksız	devam	etti.		

3'te

2'de
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 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Hasan oğlu Sam� T�ryak�

atay Büyükşehir HBelediyesi, haşere 

ve sivrisinekle 

mücadele etmek amacıyla 

başlattığı ilaçlama 

çalışmalarını aralıksız 

sürdürüyor.HBB Sağlık ve 

Sosyal Hizmetler Dairesi 

Başkanlığına bağlı ekipler, 

I�skenderun Teknik 

U� niversitesi kampusü 

(I�STE) içerisinde bulunan 

gölet, Meydan Mahallesi, 

Feyezan Kanalı ile Sarıseki 

Mahallesindeki sazlık 

alanda Drone ile havadan 

ilaçlama çalışması 

başlattı.Uçkun, sivrisinek ve 

haşerelere karşı başlatılan 

çalışmaları belli bir 

program çerçevesinde 7/24 

yürüten ekipler, üreme 

alanlarındaki her noktayı en 

ince ayrıntısına kadar 

ilaçlıyor.O� zellikle bahar ve 

yaz aylarında vatandaşların 

sıkça şikâyetlerine konu 

olan uçkun, sivrisinek ve 

haşereyle mücadelenin 

sıkıntılar giderilinceye 

kadar süreceğini belirten 

HBB yetkilileri, belirlenen 

noktalarda çalışmaların 

aralıksız ve sistematik bir 

şekilde devam edeceğini 

ifade ettiler.

ltınözü Belediye ABaşkanı Rıfat Sarı, 

Altınözü Devlet 

Hastanesi’nin açılışına kısa bir 

süre kala, hastaneye ulaşım 

sağlayacak yolun genişletme ve 

asfalt çalışmalarını yerinde 

inceledi. Başkan Sarı, Hatay 

Büyükşehir Belediyesi Yol, 

Bakım ve Altyapı Koordinasyon 

Daire Başkanı Mehmet Yüksek 

ve saha amirleri ile birlikte 

gerçekleştirilen incelemelerde, 

hastane yolu üzerindeki 

çalışmaların hızla devam 

ettiğini belirtti.

Başkan Sarı, Hatay Büyükşehir 

Belediye Başkanı Mehmet 

O� ntürk’e, Altınözü ilçesine 

verdiği destek için teşekkür 

etti. Başkan Sarı, “HBB 

Başkanımız Sayın Mehmet 

O� ntürk’e, ilçemizden hiçbir 

zaman desteğini esirgemediği 

için sonsuz teşekkürlerimi 

sunuyorum. Altınözü Devlet 

Hastanesi’nin açılışıyla birlikte, 

halkımıza kaliteli sağlık 

hizmeti sunmak için önemli bir 

adım atılacak. Hastaneye 

ulaşımı sağlayacak yolun da bu 

süreçte büyük bir önem 

taşıdığına inanıyoruz” dedi.

Açılış konuşmasını yapan 

I�lçe Başkanı Nadim Tan, 

“Arsuz I�lçesi 8. Olağan 

Kongresi'nin hayırlı olması 

temennisinde bulunarak  

“Bizim bir özlemimiz vardı. 

10 yıllık bu özlem,  Mehmet 

O� ntürk Başkan'ımızla son 

buldu. I�limize ve ilçemize 

yaptığı ve yapacağı 

hizmetler için teşekkür 

ediyorum.” şeklinde konuştu.

ERDOG� AN: BI�Z SUSACAG� IZ, 

HI�ZMETLERI�MI�Z 

KONUŞACAK 

Kongrede söz alan AK Parti 

I�l Başkanı Mustafa Erdoğan, 

31 Mart tarihinde yapılan 

yerel seçimlerde destan 

yazdıklarını ve Büyükşehir 

Belediyesini kazandıklarını 

ifade ederek “Yaşadığımız 

deprem, üzerimize büyük 

sorumluluk getirdi. Bu 

sorumluluğun altından 

kalkmak için Başkanımız 

Mehmet O� ntürk, büyük bir 

özveriyle ve gayretle 

çalışıyor. Kendisine 

şükranlarımı sunuyorum.” 

dedi.

Deprem sonrasında 225 bin 

ailenin konteynerlerde 

yaşadığını kaydeden 

Erdoğan, “Bu insanlarımızın 

evlerinde ocakları tütene 

kadar derdimiz bitmeyecek. 

Hizmetin siyaseti olmaz. 

Hatay'a hizmetlerini 

esirgemeyen 

Cumhurbaşkanı'mıza 

teşekkür ediyorum. Bundan 

sonra biz susacağız, 

hizmetlerimiz konuşacak.” 

ifadelerini kullandı.

Hatay'da halen sıkıntı 

yaşandığını ancak kimseye 

muhtaç olmadan huzur 

içerisinde yaşadıkların 

belirten O� ntürk, “ 6 Şubat'ta 

asrın felaketini yaşadık. 

Ancak kimsenin şüphesi 

olmasın, bu kadim kenti 

yeniden ayağa kaldıracağız. 

I�ki gün önce Almanya'dan 

gelen kardeş 

şehirlerimizden Kiev ve 

AalenBelediye Başkanlarını 

ağırladık. Bu 

başkanlarımızdan biri, 

Alman Hükümeti'nin yıllık 

300 bin konut üretimi hedefi 

olduğunu söyledi. Biz 

deprem bölgelerinde bir 

buçuk yılda 200 binden fazla 

konut ürettik. Sizlere hizmet 

etmek için var gücümüzle 

çalışacağız. Biz hizmet 

ederken asla ayırım 

yapmayız. I�nsanın diline, 

dinine, mezhebine, 

meşrebine bakmıyoruz. 

Hiçbir ilçemizin diğerinden 

üstünlüğü yoktur. Bunları 

Sayın 

Cumhurbaşkanı'mızdan 

öğrendik. Arsuz'u güneyin 

incisi yapmak için Turizm 

Master Planımız hazır. 

O� nümüzdeki günlerde 

Hatay'ı Türkiye'nin en güzel 

kentlerinden biri yapmaya 

kararlıyız.” şeklinde konuştu.

O� ZEL: GERÇEK 

BELEDI�YECI�LI�K VE HI�ZMET 

DO� NEMI� BAŞLADI

Arsuz'daki kongrenin büyük 

bir coşku ve heyecan 

içerisinde gerçekleştiğini 

belirten Milletvekili 

Abdulkadir O� zel, Hatay'ın 

mahzun ve yorgun bir şehir 

olduğunu ancak küllerinden 

yeniden doğacağına 

inandığını söyledi.

Geçtiğimiz 10 yıl içerisinde 

hizmet üretemeyen bir 

yönetimden kurtulduklarını 

kaydeden O� zel “ Bunun en 

güzel örneğini Mehmet 

O� ntürk başkanımız gösterdi. 

1 ay gibi kısa bir sürede 

Samandağ-Arsuz yolunu 

tamamlayarak hizmete açtı 

ve insanlarımızın güvenli, 

rahat seyahat etmelerini 

sağladı. Kendisine teşekkür 

ediyorum. Fetret dönemi 

sona erdi. Artık gerçek 

belediyecilik ve hizmet 

dönemi başladı.” diye 

konuştu.

 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 
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ALTINÖZÜ HASTANESİ 
YOLU HAZIRLANIYOR

Haber	Merkezi

Ege Denizi’nde  5.3 

büyüklüğünde 

deprem meydana 

geldi. Prof. Dr. O� vgün Ahmet 

Ercan sosyal medya 

hesabından uyarılarda 

bulundu. Ercan, 7.2 

büyüklüğünde deprem 

beklendiği belirtti.

Afet ve Acil Durum Yönetimi 

Başkanlığı, dün akşam 

saatlerinde Ege Denizi’nde 

5.3 büyüklüğünde deprem 

meydana geldiğini duyurdu. 

Saat 20.03’te gerçekleşen 

depremin derinliği 6.45 

kilometre olarak ölçüldü.

Deprem bilimci Prof. Dr. 

O� vgün Ahmet Ercan, 

deprem sonrası sosyal 

medya hesabından 

değerlendirmelerde 

bulundu. Ercan, Kuzey 

Anadolu Kırığı’nı işaret etti. 

Ercan, bu kesimde 7.2 

büyüklüğüne varan deprem 

beklendiği uyarısında 

bulundu.

Depremin ardından Deprem 

bilimci Prof. Dr. O� vgün 

Ahmet Ercan, şu paylaşımda 

bulundu, “Kuzey Batı Ege’de 

Haldiiki yarım adası güney 

kolunda olan M5,3’lük 

deprem, Kuzey Anadolu 

Kırığı’nın üzerinde 

olmuştur. Bu kesimde 

beklen deprem M7- 

M7.2’dir. Ancak ne zaman 

bilmiyoruz.” dedi.

Haber	Merkezi

ERCAN:	
7.2	BÜYÜKLÜĞÜNDE	
DEPREM	OLABİLİR!

Hatay Büyükşehir 

Belediyesi, vatandaşların 

daha güvenilir ve konforlu 

yolculuklar yapmasını 

sağlamak, sağlıklı bir trafik 

akışı oluşturmak amacıyla 

yol bakım, onarım ve 

modernizasyon 

çalışmalarına devam 

ediyor.HBB Yol Bakım ve 

Altyapı Koordinasyon 

Dairesi Başkanlığı, Hassa 

Aktepe Mahallesi’nde daha 

önce yapımına başlanan 

yerlerde toplamda 16 

kilometre asfalt serimi 

yaparak vatandaşların 

hizmetine sundu.

8	MAHALLEYİ	BAĞLAYAN	

GRUP	YOLU	

TAMAMLANDI!

Ekipler ayrıca bölgedeki 

sekiz mahalleyi birbirine 

bağlayan 12 kilometrelik 

yolda gerçekleştirilen 

genişletme çalışmalarının 

ardından asfalt serim 

çalışmalarını da 

tamamlayarak yolu daha 

güvenli bir hale kavuşturdu. 

Grup yolunun 

tamamlanmasıy

la bölgede 

önemli bir 

alternatif 

güzergâh 

oluşurken aynı 

zamanda 

çiftçilerin de 

yoğun bir 

şekilde 

kullandığı yol, 

daha güvenli ve 

konforlu bir 

hale getirilerek 

bölgede 

tarımsal 

üretimle 

geçimini 

sağlayan vatandaşların da 

mağdur olmasının önüne 

geçildi.

YAĞMUR	SUYU	

KANALLARI	YAPILIYOR

Büyükşehir personelleri 

ayrıca Arpalıuşağı 

Mahallesi’nde 6 bin metre 

yağmur suyu kanalı ve 3 bin 

metre bariyer (otokorkuluk) 

montajı yaptı.Aktepe 

Mahallesi Muhtarı Fatih 

Demirci ve Arpalıuşağı 

Mahallesi Muhtarı Mahmut 

Arslan yapılan 

çalışmalardan dolayı 

Başkan O� ntürk ve 

Büyükşehir personellerine 

teşekkür etti.

MUHTAR	ERDOĞAN:	20	

YILLIK	HASRET	BİTTİ

Akkülek Mahallesi Muhtarı 

Bestami Erdoğan, 20 yıldır 

asfaltlanmayan grup 

yolunun bölge için önemine 

dikkat çekerek “Bu yol 

çalışması 20 yıldır süren bir 

hasretti, Başkan O� ntürk 

sayesinde yapımına 

başlandı ve bitti. Kendisinin 

de söylediği gibi Hatay 

ayağa kalkıyor.” 

açıklamasında bulundu.

Altınözü Belediye Başkanı 

Rıfat Sarı, Altınözü 

Kaymakamı Mehmet Sert, 

Altınözü I�lçe Milli Eğitim 

Müdürü Mehmet Güner ve 

kurum amirleriyle birlikte 

Mayadalı I�lkokulu’nu 

ziyaret etti. Ziyaret 

kapsamında öğretmenler 

ve öğrencilerle keyifli bir 

zaman geçiren Başkan Sarı, 

eğitim hayatlarına devam 

eden çocuklara başarılar 

diledi.

Ziyaretin ardından, okul 

bahçesinde fidan dikimi 

gerçekleştirildi. Başkan 

Sarı, öğrencilerin doğa ile 

iç içe büyümeleri için bu 

tür etkinliklerin önemine 

dikkat çekerek, eğitimin 

her alanda desteklenmesi 

gerektiğini vurguladı. 

Ayrıca, eğitimde emek 

veren öğretmenlere ve 

okul yöneticilerine 

kolaylıklar dileyerek, 

onların çabalarının çok 

kıymetli olduğunu belirtti.

Başkan Sarı, 

“Çocuklarımıza eğitim 

hayatlarında başarılar, 

eğitim neferleri 

öğretmenler ve okul 

yöneticilerimize kolaylıklar 

diliyorum. Hep birlikte, 

daha aydınlık bir geleceğe 

doğru ilerleyeceğiz” dedi.

KAYMAKAM SERT VE 

BAŞKAN SARI 

MAYADALI’NDA

ÖĞRENCİLERLE

BULUŞTU

HATAY'A YENİ YOLLAR, 

YENİ UMUTLAR
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atay Büyükşehir HBelediyesinin, 
trafiğin sürücüler 

açısından çileye dönüştüğü 
Honda Kavşağı’nda trafiği 
rahatlatmak için 
gerçekleştirdiği çalışmalar 
tamamlandı.HBB, asrın 
felaketinde en büyük yıkımı 
yaşayan Hatay’da esnafın ve 
yerleşimin aynı noktalarda 
yoğunlaşması nedeniyle ilçe 
yollarının kesişme noktası 
olan Habib-i Neccar (Honda) 
Kavşağı’nda yaşanan trafik 
sorununu çözüme 
kavuşturdu.HBB Ulaşım 
Dairesi Başkanlığı ile 
Karayolları 5. Bölge 
Müdürlüğü’nün koordineli 
olarak yürüttüğü çalışmalar 

kapsamında projelendirilen 
yan yol imalatlarının 
tamamlanmasıyla bölgede 
trafik akışı daha rahat ve 
güvenli hale getirildi.Yan 
yolların tamamlanmasının 
ardından HBB Park Bahçe ve 
Yeşil Alanlar Dairesi 
Başkanlığı ve Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi 
Başkanlığına bağlı ekiplerin 
gerçekleştirdiği çevre 
düzenlemesi, peyzaj, 
aydınlatma ve temizlik 
çalışmaları ile kavşak estetik 
bir görünüme kavuşturuldu.

atay Büyükşehir HBelediyesi (HBB), 1 
Ekim Dünya 

Yaşlılar Günü dolayısıyla 
Aile ve Sosyal Politikalar 
Hatay I�l Müdürlüğü iş 
birliğiyle özel bir etkinlik 
gerçekleştirdi. HBB Kültür 
ve Sosyal I�şler Dairesi 
Başkanlığınca, Antakya 
HBB Yerleşkesi 
Gastronomievinde 
düzenlenen etkinliğe, Aktif 
Yaşam Merkezi 
Huzurevinde ikamet eden 
60 yaşlı vatandaş 
katıldı.Hatay’a özgü yerel 
yemeklerin ikram edildiği 
etkinlikte canlı müzik 
dinletisiyle de misafirlere 
hoşça vakit geçirilmesi 

sağlandı.Ayrıca yaşlıların 
sorun ve taleplerinin de 
dinlendiği programın 
sonunda huzurevi 
sakinlerine pijama takımı 
ve çiçek hediye edildi. 
Yaşlıların, tecrübeleriyle 
toplumun önemli bir 
unsurunu oluşturduklarını 
aktaran HBB yetkilileri, 
toplumun her kesimine 
yönelik proje ve 
faaliyetlerine devam 
edeceklerini vurguladı.

 MI�LYON AVROLUK 1FI�ZYOTERAPI� 

MERKEZI� 

KURULUYORHatay 

Büyükşehir Belediye 

Başkanı Mehmet O� ntürk; 

ortaklaşa yapılacak olan 

Fizyoterapi Merkezi 

Projesi için Hatay’ın 

Almanya’daki kardeş 

şehirleri Aalen ve Kiel 

heyetlerini ağırladı.HBB 

Kisecik Yerleşkesi’nde 

düzenlenen istişare 

toplantısına HBB Başkanı 

Mehmet O� ntürk, Aalen BŞB 

Başkanı Frederick 

Bruttıng, Kiel Belediyesi 

Meclis Başkanı Bettina 

Aust ve beraberlerindeki 

heyetler katıldı.O� NTU� RK: 

ÇALIŞMALAR HEMEN 

BAŞLATILACAK Projenin 

detaylarının da ele alındığı 

toplantı sonrası HBB 

Başkanı Mehmet O� ntürk, 

Hatay’ın yeni bir 

fizyoterapi merkezine 

kavuşması için 

çalışmaların hemen 

başlatılacağını ve en kısa 

sürede merkezin hazır hâle 

getirileceğini 

belirtti.Antakya Kisecik 

Mahallesi'nde HBB’ye ait 

olan alanda yapılması 

kararlaştırılan Fizyoterapi 

Merkezi, 1 milyon avro 

bütçe ile ihtiyaç duyulan 

hizmetlerin sunulmasında 

önemli bir rol üstlenecek. 

Merkezin tefrişatı için ise 

Dortmund Belediyesi 150 

bin avroluk destek 

sağlayacak.DEZAVANTAJLI 

BI�REYLERE DESTEK 

SUNACAKFizyoterapi 

merkezi, deprem sonrası 

ampute bireyler ve özel 

eğitim ihtiyacı duyan 

çocuklara yönelik 

psikolojik destek ve 

rehabilitasyon hizmetleri 

sunmayı amaçlıyor.Ayrıca 

merkezde farklı ihtiyaçlara 

yönelik olarak kontrol 

muayene odaları, bireysel 

eğitim odası, psikoloji ve 

travma odaları, çocuk 

gelişimi eğitim odası, FTR 

uygulama odaları, engelli 

FTR odası, personel 

odaları ve yarı olimpik 

havuz da yer alacak. HBB, 

SAYIYI 3’E ÇIKARMAYI 

HEDEFLI�YORHBB; 

Antakya’daki projenin 

tamamlanmasının 

ardından Amik Ovası 

bölgesi ve I�skenderun’da 

yapmayı planladığı 

fizyoterapi merkezleriyle 

sayıyı 3’e çıkarmayı 

hedefliyor.

BB Tarımsal HHizmetler Dairesi 

Başkanlığı 

tarafından, kurum 

planlaması ve 

vatandaşlardan gelen 

talepler doğrultusunda Ekim 

ayı boyunca il genelinde 127 

bin 47 noktada ilaçlama 

çalışmaları 

gerçekleştirildi.Ekipler, 

insan eliyle erişilemeyen 

423 hektarlık gölet, sulama 

kanalı, bataklık ve sulak 

alanlarda drone ile ilaçlama 

yaptı.Uzman personellerce 

sinek ve haşerelerin ürediği 

dere, su kanalı, gölet, 

kanalizasyon, sazlık alan, 

bataklık, foseptik, gübrelik 

alan, çöplük vb. yerlerde 

yoğunlaştırılan çalışmalar 

gece ve gündüz olmak üzere 

devam ediyor. Yetkililer, 

insanların toplu yaşadığı 

mahalleler, konteyner 

kentler ve resmi kurumlar 

başta olmak üzere şehrin 

dört bir yanında yıl boyunca 

ilaçlama çalışmalarının 

sürdürüleceğini belirterek, 

vatandaşların taleplerini 

HBB’nin sosyal medya 

hesaplarına, 444 12 06 ve 

ALO 153 hattına 

iletebileceklerini kaydetti.

atay'ın Kumlu Hilçesinde patates 

yüklü tırda 380 bin 

uyuşturucu hap ele 

geçirildi.

Valiliğin yazılı açıklamasına 

göre, I�l Emniyet Müdürlüğü 

ekipleri, ihbar üzerine bir 

tırı durdurdu.

Ekipler tırda yüklü 

konteynerde yaptıkları 

aramada, patateslerin 

arasına gizlenmiş 380 bin 

uyuşturucu hap buldu.

Tır sürücüsü gözaltına 

alındı.

EKİPLER EKİM AYINDA  
127 BİN 47 NOKTADA 

İLAÇLAMA YAPTI

Haber	Merkezi

Hatay	Büyükşehir	Belediyesi,	sinek,	haşere	ve	kemirgenlere	karşı	il	genelinde	yürüttüğü	

ilaçlama	çalışmalarına	Ekim	ayı	boyunca	da	havadan	ve	karadan	aralıksız	devam	etti.		

atay Büyükşehir HBelediyesi, 15 ilçede 

yürüttüğü 

çalışmalarla vatandaşların 

yoğun bir şekilde ziyaretler 

gerçekleştirdiği 

mezarlıkların bakımlı ve 

temiz bir görünüme 

kavuşmasını sağlayarak 

taziye çadırı hizmetiyle de 

yakınlarını kaybeden 

ailelerin yanında oluyor.

103	MEZARLIKTA	ÇALIŞMA	

YAPILDI!

HBB Mezarlıklar Dairesi 

Başkanlığı ekipleri rutin 

olarak sürdürdüğü 

çalışmalar kapsamında il 

genelinde farklı inançlara 

sahip vatandaşların 

defnedildiği 103 mezarlıkta 

yabani ot ve çevre temizliği, 

ilaçlama, budama ve bakım 

onarım çalışmaları 

gerçekleştirdi. Büyükşehir 

ekipleri, nakil işlemleri ve 

taziye çadırı hizmetleriyle 

de cenaze sahibi ailelere 

destek olarak acılarını 

paylaşıyor.Büyükşehir 

yetkilileri, ekim ayı boyunca 

723 aileye taziye çadırı 

hizmeti verdiklerini 

belirterek vatandaşların 

ihtiyaç duydukları her 

alanda yanlarında olmaya 

devam edeceklerini kaydetti.

Haber	Merkezi

PATATES YÜKLÜ TIRDA 

380 BİN UYUŞTURUCU 

HAP ELE GEÇİRİLDİ

103 MEZARLIKTA 103 MEZARLIKTA 
ÇALIŞMA YAPILDIÇALIŞMA YAPILDI
103 MEZARLIKTA 

ÇALIŞMA YAPILDI

Haber	Merkezi

Hatay'ın Samandağ ilçesinde yangın çıkan 3 katlı 
binada mahsur kalıp dumandan etkilenen 3 kişi 
hastaneye kaldırıldı.

urtderesi KMahallesi'ndeki bir 

binanın çatı katında 

inşaat çalışması yapılırken 

yangın çıktı. I�hbar üzerine 

olay yerine itfaiye, sağlık ve 

polis ekipleri sevk edildi.

Yangında, binada mahsur 

kalan 3 kişi itfaiye 

ekiplerince yangın 

merdiveniyle kurtarıldı.

Dumandan etkilendikleri 

belirlenen 3 kişi, sağlık 

ekiplerince hastaneye 

kaldırıldı. Çatı katındaki 

yangın, ekiplerin 

müdahalesiyle söndürüldü.

3 katlı b�nada çıkan 
yangında 3 k�ş� 

mahsur kaldı

Haber	Merkezi
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atay'ın merkez HAntakya ilçesi 

Dikmece 

Mahallesi'nde 6 Şubat 

2023'teki depremlerden 

etkilenen afetzedeler için 10 

bin 335 kalıcı konutun 

inşası sürüyor.

Kentte evleri yıkılan veya 

hasar gören vatandaşların 

yeni konutlarına kavuşması 

için Çevre, Şehircilik ve 

I�klim Değişikliği Bakanlığı 

öncülüğündeki çalışmalar 

devam ediyor.

Bu kapsamda Toplu Konut 

I�daresi Başkanlığı (TOKI�) 

tarafından Dikmece 

Mahallesi'nde iki bölgede 8 

etap halinde yapımı süren 

10 bin 335 konuttan 3 bin 

830'unun inşaatı 

tamamlandı.

Çocuk oyun alanları, parklar 

ve spor sahaları gibi sosyal 

donatıların da yer alacağı 

site şeklinde yapılan 

konutların inşasında 6 bin 

49 işçi görev alıyor.

Dikmece TOKI� 

şantiyesinden sorumlu 

inşaat mühendisi Ali Güzel, 

AA muhabirine, deprem 

konutlarının en kısa sürede 

teslim edileceğini söyledi.

Şantiyede 7 gün 24 saat 

çalışmaların sürdüğünü 

anlatan Güzel, "Burası 

Türkiye'nin en büyük ikinci 

konut şantiyesidir. Yer 

teslimlerimiz kısım kısım 

yapılmaktadır." dedi.

Güzel, depremzedeler 

evlerine yerleşene kadar 

çalışmaya devam 

edeceklerini kaydetti.

Kahramanmaraş 

merkezli 

depremlerde 7 

üyesini kaybeden Antakya 

Medeniyetler Korosu, 

afetzedelere moral vermek 

için depremin etkilediği 11 

ilde sahne alacak.

Hatay'da birlikte yaşama 

kültürünü tüm dünyaya 

göstermek için 2007'de üç 

semavi din ve farklı 

mezhepten kişilerin 

katılımıyla kurulan ve 

bugüne kadar sayısız 

konser veren koro, 6 Şubat 

2023'teki Kahramanmaraş 

merkezli depremlerde 7 

üyesini kaybetti.

Depremlerde çalışmalarını 

yaptıkları Medeniyetler Evi 

de yıkılan koro üyeleri, 21 

ay sonra Hatay Valiliği 

tarafından inşa edilen 

Kültür Sanat Çarşısı'nda, 

afetten etkilenen 11 ilde 

gerçekleştireceği turne için 

hazırlıklara başladı.

Acılarına ve kayıplarına 

rağmen depremzedelere 

moral vermek için bir araya 

gelen koro üyeleri, 6 

Aralık'ta depremin merkez 

üssü Kahramanmaraş'tan 

başlayacak turne öncesi 

çalışmalarını sürdürüyor. 

"Birbirimizin	yaralarını	

saracağız”

Koro şefi Yılmaz O� zfırat, AA 

muhabirine, uzun bir süre 

sonra 193 üyeyle yeniden 

çalışmalara başladıklarını 

söyledi.

Depremzedelerin sesi 

olmak için çok özel bir 

turneye imza atacaklarını 

belirten O� zfırat, şöyle 

devam etti:

"Aralık ayında çok önemli 

bir turne 

gerçekleştireceğiz. 

Birleşmiş Milletler 

Kalkınma Programı (UNDP) 

Türkiye Ofisi ve Hatay 

Valiliği işbirliğinde 11 

deprem ilinde sadece 

depremzedelere yönelik 

çok özel konserler 

gerçekleştireceğiz. 6 

Aralık'ta başlayıp 16 

Aralık'ta bitireceğimiz 

turnemiz, depremin merkez 

üssü Kahramanmaraş'tan 

başlayıp, depremin en çok 

yıkıma yol açtığı Hatay'da 

son bulacak. Bu 11 ildeki 

depremzede 

kardeşlerimizle 

birbirimizin yaralarını 

saracağız, birbirimize 

merhem olacağız. Hem o 

insanları unutmadığımızı 

hem de birlikte ayağa 

kalkacağımızı onlara 

göstereceğiz."

O� zfırat, ücretsiz konserlere 

tüm afetzedeleri 

beklediklerini dile getirdi.

- "Hatay öyle ya da böyle 

tekrar küllerinden 

doğacak”

Şehrin yeniden inşa 

sürecinde sanat ve 

sanatçılara da ihtiyaç 

duyulduğunu anlatan 

O� zfırat, "Bizler	birbirimize	

sarılır,	birbirimize	

dokunursak	ancak	bu	

şehri	tekrar	ayağa	

kaldırabiliriz	

düşüncesiyle	bir	arada	

kalmaya	devam	ediyoruz.	

Hatay	öyle	ya	da	böyle	

tekrar	küllerinden	

doğacak	ve	bütün	

dünyaya	örnek	bir	şehir	

olacak.	Bunun	için	

çabalıyor	ve	bir	arada	

durmaya	çalışıyoruz." diye 

konuştu.

Antakya Medeniyetler 

Korosu Genel Koordinatörü 

Bedirhan Gök de afetin 

ardından depremzedenin 

sesi olduklarını söyledi.

Müzikle depremin acılarını 

anlatmaya çalıştıklarını 

vurgulayan Gök, "Bizler, 

'sanat iyileştirir' dedik. Bu 

proje kapsamında da 11 

deprem ilimizde 

konserlerimizi vermek için 

'bismillah' dedik." ifadesini 

kullandı.

Koro üyesi Diana 

Beytaroğlu da 8 yıldır 

beraber çalıştığı koroyla 

çok anlamlı, güzel bir 

turneye çıkacaklarını 

kaydetti.

ANTAKYA MEDENİYETLER KOROSU YOLLARDA

Depremzedelere Umut Veren Konser Turu: 

Koro	şefi	Yılmaz	Özfırat:

-	"Bu	11	ildeki	depremzede	kardeşlerimizle	birbirimizin	yaralarını	saracağız,	birbirimize	merhem	olacağız.	
Hem	o	insanları	unutmadığımızı	hem	de	birlikte	ayağa	kalkacağımızı	onlara	göstereceğiz”

Koro	şefi	
Yılmaz	Özfırat

Haber	Merkezi

Hatay milletvekilleri Adem 

Yeşildal, Hüseyin Yayman, 

Abdulkadir O� zel, Kemal 

Karahan ve Lütfi Kaşıkçı’nın 

yer aldığı görüşmede, 

Hatay’a yapılan sanayi 

yatırımları ve bu 

yatırımların deprem 

sonrası yeniden şekillenen 

durumuyla ilgili önemli 

değerlendirmeler yapıldı.

Ziyaret sırasında, Hatay’ın 

sanayi altyapısının 

güçlendirilmesi, yeni 

yatırımların hayata 

geçirilmesi ve deprem 

sonrası bölgede yapılacak 

sanayi yatırımlarının 

geleceği ele alındı. AK Parti 

Hatay Milletvekili Adem 

Yeşildal, “Cumhur	İttifakı	

Hatay	milletvekilleri	

olarak,	Sanayi	ve	

Teknoloji	Bakanı	Sayın	

Mehmet	Fatih	Kacır	ile	

şehrimizdeki	sanayi	

yatırımlarını	istişare	

ettik.	Ayrıca,	Asrın	felaketi	

olarak	nitelendirilen	

depremler	sonrası	

şehrimize	yapılacak	yeni	

yatırımlar	konusunda	

fikir	alışverişinde	

bulunduk” dedi.

Yeşildal, Hatay’ın ekonomik 

kalkınması için önemli olan 

sanayi yatırımlarının hızla 

devam etmesi gerektiğini 

vurgularken, bakanın bu 

süreçteki desteğinin büyük 

önem taşıdığına da dikkat 

çekti.

BAKAN	KACIR’A	

GÖSTERDİĞİ	İLGİDEN	

DOLAYI	TEŞEKKÜR	

EDİLDİ

Ziyaret sonunda, Hatay 

milletvekilleri Bakan 

Kacır’a şehre gösterdiği 

ilgiden dolayı teşekkür 

ettiler. Yeşildal, “Sayın 

Bakanımıza nazik ev 

sahipliği ve 

misafirperverliği için 

teşekkür ederiz. Bu tür 

görüşmeler, Hatay’ın 

kalkınmasına katkı 

sağlayacak önemli 

adımların atılmasına 

yardımcı olmaktadır. 

Birlikte çalışarak, şehrimize 

en iyi hizmeti sunmayı 

sürdüreceğiz” ifadelerini 

kullandı. Hatay’ın sanayi ve 

teknoloji alanındaki 

geleceği için önemli bir 

adım olan bu görüşme, 

bölgedeki sanayi 

yatırımlarının 

sürdürülebilirliğini ve 

güçlendirilmesini 

hedefliyor.

HATAY’DA YAPILACAK SANAYİ YATIRIMLARININ 

GELECEĞİ ELE ALINDI

Haber	Merkezi

Cumhur	İttifakı’nın	Hatay	milletvekilleri	Sanayi	ve	Teknoloji	Bakanı	Mehmet	
Fatih	Kacır’ı	çalışma	ofisinde	ziyaret	etti.
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atay Büyükşehir HBelediyesi Su ve 

Kanalizasyon 

I�daresi Genel Müdürlüğü 

(HATSU), yağmur suyu 

deşarj hatlarının daha 

sağlıklı işlev görmesi 

amacıyla bakım, onarım ve 

temizlik çalışmalarını 

sürdürüyor.  Altyapı 

problemlerini çözüme 

kavuşturmak için ekipler, 

şehrin bazı noktalarında 

katı atıklardan dolayı 

tıkanan yağmur suyu 

hatlarında temizlik 

çalışması yürüttü.HATSU, 

çalışma ile yağmur suyu 

deşarjının daha hızlı 

sağlanacağının ve su 

birikintilerinin önüne 

geçileceğini aktardı.Ayrıca 

tıkanan atık su hatları ve 

muayene bacalarında 

yapıldığını ve trafikte 

oluşabilecek olumsuz 

durumların da önlendiğini 

belirrti.  

Altınözü Belediyesi 

Kültür Evi ve 

Hatay Altınözü 

Zeytin Emeği Kadın 

Girişimi U� retim ve I�şletme 

Kooperatifi (HAZEK) 

bölgedeki kadın 

üreticilere sunduğu 

fırsatlar ve projeler, yerel 

kalkınmaya sağladığı 

katkıyla gündeme gelmeye 

devam ediyor.

Hatay Valisi Mustafa 

Masatlı’nın eşi Esra 

Masatlı, AK Parti Hatay I�l 

Kadın Kolları Başkanı 

Fatma Gül Çalım ile birlikte 

Altınözü ilçesinde önemli 

bir ziyarette bulundu. 

Altınözü Belediyesi Kültür 

Evi ve HAZEK Kadın 

Kooperatifi’ni ziyaret eden 

heyet, ilçede yürütülen 

projeler ve kadın 

üreticilere yönelik 

çalışmalar hakkında 

bilgilendirildi.

Masatlı ve Çalım; HAZEK 

Başkanı Meryem Sarı, 

Altınözü Kaymakamı 

Mehmet Sert’in eşi Gökçe 

Sert ve AK Parti I�lçe Kadın 

Kolları Başkanı Hülya 

Aydın tarafından 

karşılandı. 

Gerçekleştirilen 

istişarelerde, kadınların 

ekonomik ve sosyal 

hayata daha fazla 

katılımını sağlamak 

amacıyla yürütülen 

projeler konuşuldu.

HAZEK Başkanı Sarı, 

yürütülen çalışmalara olan 

desteklerinden dolayı 

Hatay Valisi Mustafa 

Masatlı’nın eşi Esra 

Masatlı’ya teşekkür etti. 

Sarı, kadınlara ve 

üreticilere olan desteğin 

artarak devam edeceğini 

belirtti.

saş Filtre Yönetim AKurulu Başkanı Zeki 

Göçmen, Asaş Filtre 

Genel Müdürü I�sam Eren ile 

birlikte Belen Belediye 

Başkanı I�brahim Gül’ü 

ziyaret etti.

I�stihdam, üretim ve 

ekonomik anlamda Belen’e 

büyük katkı sağlayan Asaş 

Filtre’nin yöneticilerini 

ağırlamaktan mutluluk 

duyduğunu söyleyen Başkan 

Gül, filtre üretiminde, 

dünyanın sayılı şirketleri 

arasında yerini almış olan 

fabrikanın Belen’in adeta 

gözbebeği olduğunu söyledi.

I�lçenin genel durumu ve 

yürütülen çalışmalar 

hakkında da bilgiler 

paylaşan Başkan Gül, 

seçildiği günden bu yana 

yatırımcının ve üreticinin 

yanında olduğunu ifade etti.

Asaş Filtre Yönetim Kurulu 

Başkanı Zeki Göçmen de 

daha fazla üreten ve çok 

daha çok katma değer 

sağlamanın yanında 

konumu itibariyle de dikkat 

çeken bir fabrika olduklarını 

belirterek, yeni yatırım 

hedeflerinden bahsetti ve 

Belen için yapılabilecek her 

çalışmaya destek olmaya 

hazır olduğunu vurguladı.

YAĞMUR SUYU HATLARI TEMİZLENİYOR

Haber	Merkezi

İbrah�m Gül: 
‘’Seç�ld�ğ�m Günden 

Bu Yana Yatırımcının 
Ve Üret�c�n�n 
Yanındayım!’’

Haber	Merkezi

HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE 
FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE 
KADINLARIN BAŞARISINI KUTLADIKADINLARIN BAŞARISINI KUTLADI

HATAY VALİSİ EŞİ ESRA MASATLI VE 
FATMA GÜL ÇALIM, ALTINÖZÜ’NDE 
KADINLARIN BAŞARISINI KUTLADI

Haber	Merkezi



2'de

5'te

4'te

6'da

7'de

8'de

3'te

Nermin	Yıldırım	Kara

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

Haber:Ali	ABDULLAHE

Haber	Merkezi
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S
üper Lig’de henüz 

galibiyetle 

tanışmayan Atakaş 

Hataspor Trendyol Süper 

Lig 12’nci hafta maçında 

Gaziantep FK’yı Mersin’de 

ağırlayacak. Cihan Aydın’ın 

yöneteceği müsabaka saat 

16.00’da başlayacak.

Tarihinin en kötü 

sezonlarından birini geçiren 

Bordo-Beyazlılar, ligde 

çıktığı 10 maçta da galibiyet 

elde edemedi. Sadece 3 

puanı bulunan Hatayspor, 

Adana Demirspor’la 

beraber ligde galibiyeti 

olmayan iki takımdan biri 

olarak kötü gidişe bu hafta 

son vermek istiyor.

HATAYSPOR	7	GOL	ATTI,	17	

GOL	YEDİ

Çaykur Rizespor’la beraber 

ligin en az gol atan takımı 

konumunda bulunan 

Bordo-Beyazlılar rakip 

ağları sadece 7 kez 

havalandırırken, kendi 

ağlarında ise 17 gole engel 

olamadı.

Gaziantep Futbol Kulübü ise 

lige çıktığı 10 maçta 3 

galibiyet, 3 beraberlik ve 4 

yenilgi aldı. Bu maçlarda 

rakip ağlara 14 gol atan 

Gaziantep ekibi kendi 

kalesinde ise 15 gol gördü.

MERSİN’DE	2	BERABERLİK,	

3	YENİLGİ	ALDI

Hatayspor bu sezon 

Mersin’de 5 maça çıktı. Bu 

maçlarda 2 beraberlik 3 

yenilgi alan Hatay ekibi 

sadece 2 gol atarken, kendi 

ağlarında 7 gol gördü.

Gaziantep FK ise 

deplasmanda 5 maçta 1 

galibiyet, 1 beraberlik ve 3 

yenilgi aldı. 8 gol attı, 11 

gol yedi.

HATAYSPOR	İLK	3	

PUANINI	ALMAK	İSTİYOR

I�ki takım arasında geçen 

sezon oynanan iki maçta 

berabere bitti. 

Gaziantep’teki maç 1-1 

sona erdi. Hatayspor’un 

golü Kilama’dan geldi. 

Mersin’deki maçta ise gol 

sesi çıkmadı.

Ligdeki ilk galibiyetini 

almak hedefiyle sahaya 

çıkacak olan Hatayspor, 

milli ara öncesi üzerindeki 

kara bulutları bir nebze de 

olsa dağıtmanın 

hesaplarını yapıyor.

Gaziantep Futbol Kulübü, 

Süper Lig’in 12’nci 

haftasında Mersin’de 

oynayacağı Hatayspor maçı 

öncesi hazırlıklarını 

sürdürdü. Teknik direktör 

Selçuk I�nan, antrenman 

öncesi basın mensuplarına 

açıklamalarda bulundu

Gaziantep FK Teknik 

Direktörü Selçuk I�nan, son 

periyotta şehrin ve 

taraftarın desteğiyle takım 

olarak önemli işler 

yaptıklarını ifade ederek, 4 

maçtır kaybetmediklerini 

ve bunun önemli olduğunu 

aktardı.

İnan,	şunları	kaydetti:

“Sezona galibiyetle 

başladık ama takım olarak 

eksik ve hazır değildik. Son 

haftalarda ise bütün 

oyuncularımızın bizimle 

beraber olması istediğimiz 

oyun ve felsefeyi sahaya 

yansıtmak adına önemli 

etken oldu. I�yi bir takım 

olduğumuzu 

düşünüyorum. Şehrin ve 

taraftarın desteğiyle son 

periyotta önemli işler 

yaptığımızı düşünüyorum. 

4 maçtır kaybetmeyen bir 

takımız ama futbol hep 

böyle istatiksel olarak 

devam etmiyor. Her hafta 

yeni bir maç ve yeni bir 

meydan okuma. O� zellikle 

Anadolu takımları bu sene 

çok güçlü. O yüzden her 

maça çok iyi 

hazırlanmamız ve çok iyi 

mücadele etmemiz lazım. 

Bunları yerine getirirsek 

oyun üstünlüğümüz ortaya 

çıkacak ve son haftalardaki 

namağlup serimiz devam 

edecektir. Çünkü bütün 

serilerin devam etmesi 

oyuncuların öz güveni 

açısından da çok önemli” 

diye konuştu.

BORDO-BEYAZLILAR İÇİN KRİTİK 90 DAKİKA: 

HATAYSPOR, GAZİANTEP FK 
MAÇINDA PUAN PEŞİNDE

Haber	Merkezi

Selçuk İnan: 
Hatayspor Maçı 
Zorlu Geçecek 
Ama Hedefimiz 

Galibiyet

Gaziantep	FK	Teknik	Direktörü	Selçuk	İnan,	
Hatayspor	karşısında	zor	bir	maç	olacağını	
belirterek	kazanmayı	hedeflediklerini	söyledi.

Haber	Merkezi

ALANYASPOR'DA 
FATI�H TEKKE DO� NEMI� 
SONA ERDI�! 
GÜNDEMDE	
ÖZHAN	PULAT	VAR!

Süper Lig’in 11’inci 

haftasında 

deplasmanda 

Bodrum FK ile 0-0 

berabere kalan 

Alanyaspor’da teknik 

direktör Fatih Tekke istifa 

etti. Tekke ile yollarını 

ayıran Alanya ekibinde 

hoca arayışları başladı. 

Akdeniz temsilcisinin 

gündeminde Hatayspor’un 

eski teknik direktörü 

O� zhan Pulat yer alıyor.

HATAYSPOR’DA	MUCİZEYİ	

BAŞARDI!

Süper Lig’de uzun yıllar 

yardımcı antrenör ve 

scouut şefi olarak 

Eskişehirspor, Bursaspor, 

Gaziantep FK, Fatih 

Karagümrük, Hatayspor ve 

Ankaragücü’nde görev alan 

O� zhan Pulat teknik 

direktörlük kariyerine 

Adanaspor’da adım attı. 

Adanaspor’un ardından 

Hatayspor’da çalışan Pulat, 

Süper Lig’in son 4 

haftasında zorlu 

karşılaşmalardan 8 puan 

çıkardı ve Bordo-Beyazlı 

ekibi ligde tuttu.

Alanyaspor yönetimi 

teknik direktörlük 

konusunu en kısa sürede 

çözüme kavuşturması 

bekleniyor.

ataylı milli Hyüzücü Kamil 

Köseoğlu, 8-10 

Kasım tarihlerinde 

Ankara’da düzenlenecek 

Uluslararası Masterlar 

Uzun Kulvar Yüzme 

Şampiyonasında ilimizi 

temsil edecek.

Kamil Köseoğlu, 65-69 yaş 

kategorisinde mücadele 

edecek.

Türkiye Yüzme 

Federasyonu tarafından 

düzenlenen ve 8-10 Kasım 

2024 tarihlerinde 

Ankara’da 

gerçekleştirilecek olan 

Uluslararası Masterlar 

Uzun Kulvar Yüzme 

Şampiyonası, farklı yaş 

kategorilerinde birçok 

sporcunun katılımıyla 

gerçekleşecek. Bu 

organizasyon, master 

yüzücüler için önemli bir 

platform sunuyor.

Milli Yüzücümüz Kamil 

Köseoğlu, yine 

depremzede Hatay halkı 

için yüzeceğini ve 

madalya ile döneceğinin 

sözünü verdi.

KAMİL KÖSEOĞLU’NDAN MADALYA SÖZÜ
Hataylı	milli	yüzücü	Kamil	Köseoğlu,	Uluslararası	Masterlar	Uzun	Kulvar	Yüzme	Şampiyonası'nda	
ülkemizi	ve	şehrimizi	temsil	edecek.	65-69	yaş	kategorisinde	yarışacak	olan	Köseoğlu,	depremzede	
Hatay	halkı	için	madalya	kazanmak	istiyor.

Haber	Merkezi

Haber	Merkezi



2'de

5'te

4'te

6'da

7'de

8'de

3'te

Kula bela gelmez,

 hak yazmadıkça... 

Hak bela yazmaz, kul azmadıkça...

Yarın yaparım deme!

 Bugün de dünün yarınıydı. 

Ne yapabildin?

Sabret ki her şey hissettiğin kadar 

derin ve sonsuz olsun.

 Sabret ki her şey 

gönlünce olsun.

Mevlana

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

Haber:Ali	ABDULLAHE

Nermin	Yıldırım	Kara

Her insanda 

aynı şiddette 

reaksiyona yol açmaz. 

Özellikle duyarlı 

bireylerde kızarıklık, 

kabarıklık ve kaşıntı 

daha şiddetli 

olabilir”

SICAK HAVALARDA 

KALP SAĞLIĞINI KORUMANIN 

9 FORMÜLÜ

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

Haber:Ali	ABDULLAHE

Haber	Merkezi

YAŞAM
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iş sağlığınızı ihmal Detmek, yalnızca 

ağız içindeki 

sorunlara yol açmakla 

kalmıyor aynı zamanda 

kalbinizi de ciddi bir 

tehlike altına sokuyor.

Avrupa Estetik Diş 

Hekimliği Derneği U� yesi 

Uzman Dt. Funda O� zsarı, 

dişeti hastalıklarının kalp 

hastalıkları riskini iki 

katına çıkardığını 

belirterek, ağız sağlığı ile 

kalp sağlığı arasındaki 

güçlü ilişkiye dikkat çekti.

“Dişlerinizdeki enfeksiyon 

sadece ağzınızda kalmıyor, 

damarlarınıza ve kalbinize 

kadar ulaşıyor” diyen Dt. 

O� zsarı, basit bir dişeti 

hastalığının, kalp krizi 

veya felce neden 

olabilecek ölümcül 

sonuçlara yol açabileceğini 

vurguladı.

Dişeti hastalıklarının, 

ağızda biriken bakterilerin 

dişeti dokusuna 

saldırmasıyla başladığını, 

ancak bu enfeksiyonun 

yalnızca ağız içinde sınırlı 

kalmadığını ifade eden 

O� zsarı, dişeti 

hastalıklarının vücutta 

düşük seviyeli kronik 

iltihaplanmaya yol açarak 

kalp damarlarında plak 

oluşumunu hızlandırdığını 

belirtti.   O� zsarı, “Dişeti 

hastalıkları sırasında 

ortaya çıkan kronik 

enflamasyon, damar 

duvarlarında plak 

oluşumuna yol açarak 

ateroskleroza zemin 

hazırlıyor. Bu durum, kalp 

krizi ve felç riskini ciddi 

ölçüde artırıyor.” 

dedi.O� zsarı, dişeti 

hastalığına yol açan 

bakterilerin kan 

dolaşımına girerek kalbe 

ve damar sistemine 

yayılabileceğini söyledi. Bu 

bakterilerin kalp 

kapakçıklarına zarar 

verebileceğini ve 

endokardit gibi ciddi kalp 

enfeksiyonlarına neden 

olabileceğini ifade eden 

O� zsarı, bu tür 

enfeksiyonların kalp 

kapakçıklarında kalıcı 

hasara yol açabileceğine 

dikkat çekti.

BAĞIŞIKLIK	SİSTEMİ	VE	

DAMARLAR	ARASINDAKİ	

KRİTİK	İLİŞKİYE	DİKKAT

Dişeti hastalıklarının kalp 

hastalıklarına katkıda 

bulunan en önemli 

faktörlerden birinin, 

vücudun bağışıklık tepkisi 

olduğunu belirten O� zsarı, 

şu açıklamalarda bulundu: 

“Dişeti hastalığına karşı 

vücudun verdiği sürekli 

bağışıklık tepkisi, 

damarlarımızdaki endotel 

hücrelerine zarar verebilir. 

Endotel hücreleri, 

damarlarımızın sağlıklı 

kalmasını sağlar, ancak 

kronik enflamasyon bu 

hücrelerin işlevini bozarak 

damarların esnekliğini 

azaltır ve yüksek tansiyon 

gibi riskleri artırır.”O� zsarı, 

kronik enflamasyonun 

damar sertleşmesine 

(ateroskleroz) neden 

olduğunu ve bunun da 

kalp krizine kadar 

gidebilen ciddi sonuçlar 

doğurduğunu belirtti. 

O� zsarı, "Dişeti iltihabının 

basit bir ağız problemi 

olmadığını anlamalıyız. Bu 

iltihaplanma, 

damarlarınızda plak 

birikimini hızlandırarak 

kalp krizi ve inme riskinizi 

artırıyor" dedi.

Dişeti hastalıklarının, 

diyabet hastaları için daha 

da büyük bir risk 

oluşturduğunu vurgulayan  

O� zsarı, diyabet 

hastalarının dişeti 

hastalıklarına daha yatkın 

olduğunu ve aynı zamanda 

diyabetin kontrolünü 

zorlaştırdığını söyleyerek 

şöyle devam etti ; 

“Diyabetli bireylerde kan 

şekeri seviyesinin yüksek 

olması, dişeti 

enfeksiyonlarının daha 

şiddetli seyretmesine 

neden oluyor. Bu da diş 

kayıplarının yanı sıra, 

diyabetin kontrol altına 

alınmasını zorlaştırarak 

kalp sağlığı için büyük bir 

tehdit oluşturuyor”

icari kuruluşlar ve Tortamlarda değil 

evde de gıdaların 

yanlış saklanması, 

hazırlanması, kullanılması 

veya pişirilmesinin gıda 

zehirlenmelerine yol 

açabildiğini belirten 

Gastroenteroloji Uzmanı 

Prof. Dr. Melih O� zel, 

“O� zellikle çiğ tüketilen 

sebze, meyve gibi gıdalar ya 

da uygun koşullarda 

saklanmamış et ya da 

işlenmiş et ürünleri ve 

konserveler gıda 

zehirlenmelerinin en önemli 

nedenleri arasında yer 

alıyor” dedi.

Gıda zehirlenmesi 

bakteriler, virüsler, 

parazitler ve 

mikroorganizmalar veya bu 

mikroorganizmaların 

oluşturduğu toksinlerin 

bulaştığı gıdaların sindirim 

sistemini etkilemesi sonucu 

ortaya çıkıyor.

Prof. Dr. Melih O� zel, gıda 

zehirlenmelerine karşı 

alınabilecek önlemleri şöyle 

sıraladı: 

20	SANİYE	KURALINI	

UYGULAYIN	

Evde gıda zehirlenmesini 

önlemek için hepimizin 

alabileceği en kolay ve etkili 

yöntem ellerimizi iyi 

yıkamak. Yiyeceklere el 

sürmeden ve hazırlık işine 

başlamadan önce ellerinizi 

ılık su ve sabunla en az 20 

saniye süreyle yıkayın. 

Benzer şekilde mutfak 

eşyaları ile gıda hazırlama 

yüzeylerinin de temiz ve 

kontrollü olması önemli. 

Bulaşıkların, kesme 

tahtalarının ve yemek 

hazırlamak için kullanılan 

diğer yüzeylerin sıcak, 

sabunlu suyla yıkanması 

uygundur. 

ÇAPRAZ	BULAŞI	

ÖNLEMEK	İÇİN	AYRI	

TUTUN	

Hazır gıdaları çiğ 

yiyeceklerden ayrı tutun. Et 

ve hayvansal gıdaların 

hazırlanmasında 

kullandığınız yüzeylerin 

cam ya da seramik olması 

tahta olmasından daha 

iyidir. Tahtaları unlu 

mamuller ile sebzelerin 

hazırlanmasında tercih 

edebilirsiniz. Çapraz bulaşı 

yani zararlı 

mikroorganizmaların bir 

yüzeyden başka bir yüzeye 

geçmesini önlemek için de 

hem alışveriş sırasında hem 

de yiyecek ve içecekleri 

saklarken, hatta yemek 

yapmak için hazırlarken 

kümes hayvanları, balık ve 

kabuklu deniz hayvanları 

gibi çiğ etleri sebze ve 

meyvelerden uzak tutun. 

 PİŞİRME	KURALLARINI	

CİDDİYE	ALIN	

Yiyecekleri hazırlarken 

pişirme kurallarına sıkıca 

uyun, hazırladığınız 

yemeklere göre uygun 

sıcaklıkları doğru 

seçtiğinizden emin olun ve 

yeterince pişmelerini 

sağlayın. 

GIDALARI	

ÇÖZDÜRDÜKTEN	SONRA	

YENİDEN	DONDURMAYIN 

Bozulabilecek gıdaları 

hızlıca soğutun ya da 

dondurun. Dondurulmuş 

yiyecekleri çözerken oda 

sıcaklığında bekletmek 

yerine, buzdolabını kullanın. 

Ya da fırınların “buz çözme” 

seçeneğini kullanarak 

çözdürün ve sonrasında 

hemen pişirin. Ayıca, 

dondurulmuş gıdaları 

çözüldükten sonra asla 

yeniden dondurmayın. Eğer 

gıdanın güvenli bir şekilde 

saklanıp hazırlandığından, 

hijyen kurallarına uygun 

servis edildiğinden emin 

değilseniz asla tüketmeyin. 

Oda sıcaklığında çok uzun 

süre kalan yiyeceklerin, 

pişirilseler bile bakteri veya 

toksinler içerebileceğini 

aklınızdan çıkarmayın. 

35 BİN KİŞİ ORGAN 
BAĞIŞI BEKLİYOR

5 milyon nüfusu olan 8ülkemizde bir yılda 

sadece 300 kadar 

organ bağışı yapıldığı 

belirten Genel Cerrahi 

Uzmanı Prof. Dr. Hamdi 

Karakayalı, ülkemizde 

kadavra bağışının son 

derece düşük olması 

nedeniyle organ nakillerinin 

çoğunun canlı vericilerden 

yapıldığına işaret ederek  

“2024 yılı esas alındığında 

ülkemizde böbrek ve 

karaciğer nakillerinin yüzde 

90’ının canlı vericilerden 

yapılması ve kadavra 

bağışının sadece yüzde  10 

gibi düşük bir oranda sınırlı 

kalması çok üzücü bir 

durumdur” ifadelerinde 

bulundu.Sağlık 

Bakanlığı’nın Ekim 2024 

verilerine göre; ülkemizde 

25 bin 246 hasta böbrek 

nakli, 2 bin 650 hasta 

karaciğer nakli ve bin 477 

hasta kalp nakli bekliyor. 

Akciğer ve ince bağırsak 

gibi diğer organların 

nakilleri için bekleyen 

hastalar da eklendiğinde 

toplam 33 bin 498 hastanın 

organ bağışı için umut 

taşıdığı görülüyor. Ancak 

Sağlık Bakanlığı’nın son 12 

yıllık verileri, beyin ölümü 

gerçekleşen 23 bini aşkın 

kişiden sadece yüzde 

23’ünde organ bağışı 

yapıldığını gösteriyor. 

Ayrıca istatistikler 

ülkemizdeki organ bağışının 

2018 yılından bu yana yarı 

yarıya düştüğünü 

gösteriyor. 85 milyon 

nüfusu olan ülkemizde bir 

yılda sadece 300 kadar 

organ bağışı yapıldığı 

belirtiliyor.  Genel Cerrahi 

Uzmanı Prof. Dr. Hamdi 

Karakayalı, ülkemizde 

kadavra bağışının son 

derece düşük olması 

nedeniyle organ nakillerinin 

çoğunun canlı vericilerden 

yapıldığına işaret ederek  

“2024 yılı esas alındığında 

ülkemizde böbrek ve 

karaciğer nakillerinin yüzde 

90’ının canlı vericilerden 

yapılması ve kadavra 

bağışının sadece yüzde  10 

gibi düşük bir oranda sınırlı 

kalması çok üzücü bir 

durumdur” diyor.

ORGAN	BAĞIŞIYLA	İKİNCİ	

BİR	YAŞAM	ŞANSI!	

Bekleme listelerindeki ölüm 

oranları da göz önüne 

alındığında, organlara 

ihtiyacı olan kişilerin hayata 

tutunmalarının tek yolunun 

organ bağışı olduğuna işaret 

eden Genel Cerrahi Uzmanı 

Prof. Dr. Hamdi Karakayalı  

“Organ bağışı konusundaki 

duyarlılık, deyim yerindeyse 

bir ülkenin temel medeniyet 

göstergelerinden biridir. 

Hassasiyet ve kararlılıkla 

yaklaşarak, organ nakli 

ihtiyacı olan kişilere ikinci 

bir yaşam şansı sunma 

imkanına sahibiz. Bir gün 

kendimizin veya bir 

yakınımızın benzer bir 

sorunla karşı karşıya 

kalması durumunda ne 

yapacağımızı ve ne 

hissedeceğimizi düşünerek 

hareket etmemiz karar 

vermemizi daha kolay hale 

getirecektir” diye 

konuşuyor.

DÜNYADAKİ	ZORLU	

VAKALAR	ÜLKEMİZDE	

NAKİL	OLUYOR!

Genel Cerrahi Uzmanı Prof. 

Dr. Hamdi Karakayalı,   

ülkemizde  gerek erişkin 

gerekse çocuk hasta 

gruplarında yapılan 

nakillerde oldukça yüksek 

başarı oranları elde 

edildiğine dikkat çekerek 

“Hatta bu başarılar tüm 

dünyaca bilindiği için her yıl  

üstelik de önemli bir kısmı 

zorlu vaka olan çok sayıda 

yabancı hasta nakil olmak 

için ülkemize geliyorlar. 

Yurt dışından gelen bu 

hastaların önemli bir 

kısmının organ nakli 

açısından zor vakalar 

olması da ayrıca dikkate 

değerdir. U� lkemiz canlı 

vericili organ naklinde çok 

başarılı olsa da önemli olan 

organ bağışının kadavradan 

yapılmasıdır” diyor. 

Haber	Merkezi

GIDA ZEHİRLENMELERİNİ 

ÖNLEMENİN 6 YOLU

Haber	Merkezi

KULAKLIK KULLANIMINI GÜNDE 

60-90 DAKİKA ARASINDA TUTUN!
Üsküdar	Üniversitesi	Sağlık	
Bilimleri	Fakültesi	
Odyoloji	Anabilim	Dalı'nda	
Arş	Gör	Büşra	Aksu,	
yaygın	kulaklık	kullanımı	ve	
yüksek	sesle	müzik	
dinlenmesini	değerlendirdi

U�
sküdar U� niversitesi 

Sağlık Bilimleri 

Fakültesi Odyoloji 

Anabilim Dalı'nda Arş. Gör. 

Büşra Aksu, yaygın kulaklık 

kullanımı ve yüksek sesle 

müzik dinlenmesini 

değerlendirdi.

Dünya Sağlık O� rgütü’nün, 

dünya çapında 1,1 milyar 

gencin güvenli olmayan 

dinleme yöntemleri 

nedeniyle işitme kaybı riski 

altında olabileceğini tahmin 

ettiğini kaydeden uzmanlar, 

gürültüye uzun süre maruz 

kalma nedeniyle işitme 

kaybı tehdidinin dünya 

çapında nüfusun yaklaşık 

yüzde 12'sinde mevcut 

olduğunu ve bunun aynı 

zamanda en önlenebilir 

nedenlerden biri olduğunu 

söylüyor.  Maruziyet 

özellikle yüksek, düzenli 

veya uzun süreli olduğunda, 

duyu hücrelerinde kalıcı 

hasara ve geri dönüşü 

olmayan işitme kaybına 

neden olduğunu dile getiren 

Odyolog Arş. Gör. Büşra 

Aksu, “Kulaklık	

kullanımını	günde	60-90	

dakika	arasında	tutmak,	

sık	sık	ara	vermek	ve	

maksimum	ses	seviyesini	

yüzde	60	ila	yüzde	80	

arasında	tutmak	

önerilmektedir.”	dedi.

Ticari	kuruluşlar	ve	ortamlarda	değil	evde	de	
gıdaların	yanlış	saklanması,	hazırlanması,	
kullanılması	veya	pişirilmesinin	gıda	
zehirlenmelerine	yol	açabildiğini	belirten	
Gastroenteroloji	Uzmanı	Prof	Dr	Melih	Özel,	
“Özellikle	çiğ	tüketilen	sebze,	meyve	gibi	gıdalar	
ya	da	uygun	koşullarda	saklanmamış	et	ya	da	
işlenmiş	et	ürünleri	ve	konserveler	gıda	
zehirlenmelerinin	en	önemli	nedenleri	arasında	
yer	alıyor”	dedi

Haber	Merkezi
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A muhabirinin Ayaptığı derlemeye 

göre, 100 dünya 

şehri sıralamasının 

belirlendiği ankete Türkiye, 

ABD, Almanya, Avustralya, 

Birleşik Arap Emirlikleri, 

Brezilya, Çin, Endonezya, 

Fransa, Güney Afrika, 

Güney Kore, Hindistan, 

I�ngiltere, I�spanya, I�talya, 

Japonya, Kanada, Meksika, 

Nijerya ve Suudi Arabistan 

olmak üzere 20 ülkeden 15 

bin kişi katıldı.

Londra ilk sırada

Geçen yıl olduğu gibi bu yıl 

da listenin ilk üç sırasında 

Londra, New York ve Paris 

yer aldı. Tokyo 4'üncü 

sırada bulunurken 

Dubai'nin 5'inci, 

Singapur'un 6'ncı, Los 

Angeles'in 7'nci, Sydney'in 

8'inci, San Francisco'nun 

9'uncu, Amsterdam'ın 

10'uncu olduğu görüldü.

Genel sıralamada geçen yıl 

57'nci olan I�stanbul 6 sıra 

yükselerek bu yıl 51'inci 

oldu. Aynı listede yer alan 

Antalya 93'üncü, I�zmir 

98'inci sırada yer buldu. 3 

büyükşehrin temel başarı 

sıralaması yapıldı. 

Tanınmada I�stanbul 

31'inci, Antalya 95'inci, 

I�zmir 100'üncü oldu.

Saygınlıkta da 51'inci 

sırada I�stanbul bulunurken 

Antalya 93, I�zmir 97'nci 

sırada yer aldı. Tercih 

edilebilirlik sıralamasında 

ise I�stanbul 62'nci, Antalya 

93'üncü, I�zmir 97'nci oldu.

"Ülke	tanıtımına	şehirler	

de	dahil	edilmeli”

Brand Finance Türkiye 

Direktörü Muhterem 

I�lgüner, araştırmada turizm 

merkezleri arasında 

bulunan I�stanbul, Antalya 

ve I�zmir'in de listede yer 

aldığının altını çizerek 

"Sadece	tarihin,	doğanın	

bahşettiği	üstünlük	ve	

nimetler	sayesinde	

İstanbul'un	belli	bir	sırada	

yer	alması	doğal.	O,	bir	

dünya	şehri	ancak	şehir	

markasının	yönetilerek	

küresel	sıralamada	daha	üst	

yerlere	gelmesi	gerekiyor.	

Örneğin	yaklaşık	5	milyar	

kişinin	dahil	olduğu	

internet	ve	dijital	dünyada	

şehrin	mevcudiyeti	

güçlendirilebilir	ve	

'bilinme',	'tanınma'	

özelliklerinde	rakipleriyle	

boy	ölçüşebilir." ifadelerini 

kullandı.

Antalya'nın turizm 

yatırımları ve merkezi 

yönetim tarafından 

yürütülen tanıtım 

çalışmalarıyla dikkatleri 

üzerine çektiğini belirten 

I�lgüner, I�zmir'in de listede 

yer alan şehirler arasında 

bulunduğunu söyledi. 

I�lgüner, "Ülke	tanıtım	

çalışmalarına	şehirlerin	

dahil	edilmesinin	önemi	her	

geçen	gün	biraz	daha	

anlaşılırken	bu	anlayış	ve	

gelişmenin	ülkemiz	için	de	

geçerli	olması	

beklenmelidir."	diye 

konuştu.

DÜNYANIN 
"100 MARKA ŞEHRİ" 
BELLİ OLDU
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